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ROMÂNIA  

JUDEŢUL MARAMUREŞ                                                                                                                                                                 

ORAŞUL TĂUŢII-MĂGHERĂUŞ                                                                                                                                        

CONSILIUL LOCAL  

 

Nr.13321/22.10.2024 

Proces-verbal al ședinței ordinare a Consiliului Local al Orașului Tăuții-Măgherăuș 

din data de 22.10.2024 

 

 Ședința ordinară este convocată de Primarul orașului Tăuții-Măgherăuș prin Dispoziția nr. 305 din  16 

octombrie 2024 publicată pe site-ul instituției. 

Lucrările ședinței sunt conduse de către președintele de ședință- consilier, Pop  Călin-Dumitru.  

La ședință participă: Primarul Marinescu Dumitru și Secretarul general, dl.Bîndilă Călin-Ioan 

Președintele de ședință face prezența. Sunt prezenți 14 consilieri locali și delegatul sătesc dl. Pop 

Daniel-Vlăduț. 

 

Primar: Bună dimineața! Dacă îmi permiteți, procedural, trebuie să propunem un președinte de ședință, motiv 

pentru care vă rog să fiți de acord ca dl. viceprimar să fie președintele ședinței ordinare de astăzi. Vă 

mulțumesc! 

Președintele de ședință : Supunem la vot. Cine este pentru ? 

Votat în unanimitate. 

 

Președintele de ședință supune la vot ordinea de zi. 

Vot în unanimitate. 

 

Secretarul General supune la vot procesul-verbal al ședinței anterioare. 

Vot în unanimitate 

 

Se trece la ordinea de zi. 

 

1. Proiect privind aprobarea efectuării demersurilor necesare pentru înscrierea în cartea funciară a 

dreptului de proprietate privată al Orașului Tăuții Măgherăuș asupra unor terenuri aflate în 

Tautii-Magheraus (strada 86). 

 

Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1-aviz favorabil, comisia 2 –aviz favorabil, comisia 3-aviz 

favorabil 

Presedinte de ședință:Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

Votat în unanimitate. 

 

2. Proiect privind aprobarea efectuării demersurilor necesare pentru înscrierea în cartea funciară a 

dreptului de proprietate privată al Orașului Tăuții Măgherăuș asupra unor terenuri aflate în 

Tautii-Magheraus (str.16). 
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Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1-aviz favorabil, comisia 2 –aviz favorabil, comisia 3-aviz 

favorabil 

Președinte de ședință:Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

Votat în unanimitate. 

 
3. Proiect privind aprobarea efectuării demersurilor necesare pentru înscrierea în cartea funciară a 

dreptului de proprietate privată al Orașului Tăuții Măgherăuș asupra unor terenuri aflate în 

Tautii-Magheraus (Capelă Merișor). 

 

Primar: Dacă îmi permiteți, așa cum ați văzut în convocatorul care v-a fost comunicat, se efectuează 

demersurile necesare în vederea întăbulării cimitirelor, capelelor pentru a fi din punct de vedere și juridic 

în regulă cu tot ce înseamnă domeniul public al orașului Tăuții-Măgherăuș și predate spre administrare 

parohiilor din fiecare localitate și zonă. O să vedeți și pe parcursul convocatorului că mai sunt dezlipiri 

pentru efectuarea demersurilor în vederea întăbulării terenurilor aferente cimitirelor și capelelor de pe 

raza orașului Tăuții-Măgherăuș. 

 

Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1-aviz favorabil, comisia 2 –aviz favorabil, comisia 3-aviz 

favorabil 

Președinte de ședință:Supunem la vot acest Proiect de hotărâre propus. Cine este pentru? 

Votat în unanimitate. 

 

4. Proiect privind aprobarea efectuării demersurilor necesare pentru înscrierea în cartea funciară a 

dreptului de proprietate privată al Orașului Tăuții Măgherăuș asupra unor terenuri aflate în 

Tautii-Magheraus (Capelă Băița). 

 

Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1- aviz favorabil, comisia 2 –aviz favorabil, comisia   3-

aviz favorabil 

Președinte de ședință:Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

Votat în unanimitate. 

 

5. Proiect privind aprobarea efectuării demersurilor necesare pentru înscrierea în cartea funciară a 

dreptului de proprietate privată al Orașului Tăuții Măgherăuș asupra unor terenuri aflate în 

Tautii-Magheraus (Băița). 

 

Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1- aviz favorabil, comisia 2 –aviz favorabil, comisia   3-aviz 

favorabil 

Președinte de ședință:Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

Votat în unanimitate. 

 

6. Proiect privind aprobarea efectuării demersurilor necesare pentru înscrierea în cartea funciară a 

dreptului de proprietate privată al Orașului Tăuții Măgherăuș asupra unor terenuri aflate în 

Tautii-Magheraus (str. 88). 

 

Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1- aviz favorabil, comisia 2 –aviz favorabil, comisia  3-aviz 

favorabil 

Președinte de ședință:Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

Votat în unanimitate. 

 

7. Proiect privind aprobarea efectuării demersurilor necesare pentru înscrierea în cartea funciară a 

dreptului de proprietate privată al Orașului Tăuții Măgherăuș asupra unor terenuri aflate în 

Tautii-Magheraus (str. 126). 



3 
 

Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1- aviz favorabil, comisia 2 –aviz favorabil, comisia  3-aviz 

favorabil 

Președinte de ședință:Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

Votat în unanimitate. 

 

8. Proiect privind aprobarea efectuării demersurilor necesare pentru înscrierea în cartea funciară a 

dreptului de proprietate privată al Orașului Tăuții Măgherăuș asupra unor terenuri aflate în 

Tautii-Magheraus  (Capelă Tăuții-Măgherăuș). 

Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1- aviz favorabil, comisia 2 –aviz favorabil, comisia  3-aviz 

favorabil 

Președinte de ședință:Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

Votat în unanimitate. 

 

9. Proiect privind aprobarea efectuării demersurilor necesare pentru înscrierea în cartea funciară a 

dreptului de proprietate privată al Orașului Tăuții Măgherăuș asupra unor terenuri aflate în 

Tautii-Magheraus (str. 74). 

 

 

Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1- aviz favorabil, comisia 2 –aviz favorabil, comisia  3-aviz 

favorabil 

Președinte de ședință:Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

Votat în unanimitate. 

 

 

10. Proiect privind aprobarea efectuării demersurilor necesare pentru înscrierea în cartea funciară a 

dreptului de proprietate privată al Orașului Tăuții Măgherăuș asupra unor terenuri aflate în 

Tautii-Magheraus. 

 

Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1- aviz favorabil, comisia 2 –aviz favorabil, comisia  3-aviz 

favorabil 

Președinte de ședință:Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

Votat în unanimitate. 

 

 

11. Proiect privind aprobarea efectuării demersurilor necesare pentru înscrierea în cartea funciară a 

dreptului de proprietate privată al Orașului Tăuții Măgherăuș asupra unor terenuri aflate în 

Tautii-Magheraus. 

 

Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1- aviz favorabil, comisia 2 –aviz favorabil, comisia  3-aviz 

favorabil 

Președinte de ședință:Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

Votat în unanimitate. 

 

12. Proiect privind aprobarea efectuării demersurilor necesare pentru înscrierea în cartea funciară a 

dreptului de proprietate privată al Orașului Tăuții Măgherăuș asupra unor terenuri aflate în 

Tautii-Magheraus (str.27). 

Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1- aviz favorabil, comisia 2 –aviz favorabil, comisia  3-aviz 

favorabil 

Președinte de ședință:Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

Votat în unanimitate. 
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13. Proiect cu privire la aprobarea efectuării demersurilor necesare în vederea dezlipirii a unor 

terenuri, proprietate privată a Orașului Tăuții-Măgherăuș. 
 

Primar: Dacă îmi permiteți, o mică explicație și aici, fiind mai multe proiecte de hotărâre care vizează același 

lucru. Este vorba despre cadastrarea sistematică, adică s-au făcut întăbulările cu titlu gratuit, acolo unde 

cetățenii nu au reușit să își depună documentele în vederea dovedirii dreptului de proprietate. S-a notat în 

coala funciară provizoriu, dreptul de proprietate pe orașul Tăuții-Măgherăuș. În momentul în care fiecare 

cetățean a venit, a depus documentele în vederea dovedirii dreptului de proprietate, acest drept al orașului, 

provizoriu, se transferă celui îndreptățit. Prin HCL trebuie să aprobăm întreaga procedură pentru ca persoanele 

să își dobândească dreptul de proprietate. Vă mulțumesc! 

 

Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1- aviz favorabil, comisia 2 –aviz favorabil, comisia  3-aviz 

favorabil 

Președinte de ședință:Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

Votat în unanimitate. 

14. Proiect privind vânzarea unor terenuri concesionate în favoarea proprietarilor construcțiilor 

edificate – Berenyi Luiza și Berenyi Zoltan Adrian. 

Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1- aviz favorabil, comisia 2 –aviz favorabil, comisia  3-aviz 

favorabil 

Președinte de ședință:Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

Votat în unanimitate. 

15. Proiect privind vânzarea unui teren – dintre cele atribuite tinerilor, în folosinţă gratuită - în 

favoarea proprietarului construcției edificate –  Hegab Ecaterina. 

Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1- aviz favorabil, comisia 2 –aviz favorabil, comisia  3-aviz 

favorabil 

Președinte de ședință:Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

Votat în unanimitate. 

 

16. Proiect privind aprobarea prelungirii contractului de inchiriere pentru spațiul cu destinatie de 

locuinţa socială situat in loc.Nistru, str.105 nr.24, ap.3. 

Primar: Ați văzut și aici că sunt mai multe proiecte de hotărâre care vizează prelungirea contractelor pentru 

închirierea spațiilor cu destinație de locuință socială de la Nistru. Se încheie pe o anumită perioadă și tot prin 

HCL aprobăm prelungirea contractelor ca fiecare dintre cei care le utilizează să nu piardă contractele de la 

Electrica și alte beneficii pe care le au din aceste contracte. Vă mulțumesc! 

 

Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1- aviz favorabil, comisia 2 –aviz favorabil, comisia  3-aviz 

favorabil 

Președinte de ședință:Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

Votat în unanimitate 

 

17. Proiect privind aprobarea prelungirii contractului de inchiriere pentru spațiul cu destinatie de 

locuinţa socială situat in loc.Nistru, str.105 nr.24, ap.12. 

 

Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1- aviz favorabil, comisia 2 –aviz favorabil, comisia  3-aviz 

favorabil 

Președinte de ședință:Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

Votat în unanimitate. 
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18. Proiect privind aprobarea prelungirii contractului de inchiriere pentru spațiul cu destinatie de 

locuinţa socială situat in loc.Nistru, str.105 nr.4, ap.4. 

 

Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1- aviz favorabil, comisia 2 –aviz favorabil, comisia  3-aviz 

favorabil 

Președinte de ședință:Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

Votat în unanimitate. 

19. Proiect privind modificarea modului de alocare a facilităților la transportul în comun pentru elevi 

și studenți, din cadrul Anexei nr. 17 - Metodologia de repartizare a elementelor cuprinse în 

calculul compensației, la Contractul de delegare a gestiunii serviciului de transport public local de 

călători în Zona Metropolitană Baia Mare nr. 1/2019. 

Primar: Dacă îmi permiteți, așa cum ați văzut și în cadrul comisiilor, din punct de vedere legal, fiecare CL 

aprobă facilități de transport elevilor care studiază în altă localitate, în speță, în Municipiul Baia Mare, motiv 

pentru care noi, confom legii trebuie să aprobăm această metodologie prin care se aprobă la nivelul întregii 

zone metropolitane normele de aplicare și de alocare a sumelor de bani pentru transportul elevilor dinspre și 

înspre orașul Tăuții-Măgherăuș. Mulțumesc! 

 

Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1- aviz favorabil, comisia 2 –aviz favorabil, comisia  3-aviz 

favorabil 

Președinte de ședință:Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

Votat în unanimitate. 

 

20. Proiect privind însusirea raportului de evaluare, aprobarea studiului de oportunitate și a 

documentației de atribuire pentru vânzarea prin licitație publică a unui teren din proprietatea 

privată a orașului,înscris în CF nr. 63648. 

 

Primar: Și aici, așa cum în ședința anterioară a CL, cu privire la cei care au solicitat cumpărarea terenurilor 

din spatele proprietăților pe care le dețin în zona de la Bușag, Valea Nistrului și proprietate, acum am finalizat 

caietul de sarcini, rapoartele de evaluare și conform procedurilor legale vom merge mai departe cu licitația 

care urmează să fie publicată și adusă la cunoștință public. Vă mulțumesc! 

 

Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1- aviz favorabil, comisia 2 –aviz favorabil, comisia  3-aviz 

favorabil 

Președinte de ședință: Cine este pentru? 

Vot în unanimitate 

 

21. Proiect privind însusirea raportului de evaluare, aprobarea studiului de oportunitate și a 

documentației de atribuire pentru vânzarea prin licitație publică a unui teren din proprietatea 

privată a orașului, înscris în CF nr. 63652. 

 

Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1- aviz favorabil, comisia 2 –aviz favorabil, comisia  3-aviz 

favorabil 

Președinte de ședință: Cine este pentru? 

Vot în unanimitate. 
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22. Proiect privind însusirea raportului de evaluare, aprobarea studiului de oportunitate și a 

documentației de atribuire pentru vânzarea prin licitație publică a unui teren din proprietatea 

privată a orașului, înscris în CF nr. 63650. 

Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1- aviz favorabil, comisia 2 –aviz favorabil, comisia  3-aviz 

favorabil 

Președinte de ședință: Cine este pentru? 

Vot în unanimitate. 

 

23. Proiect privind însusirea raportului de evaluare, aprobarea studiului de oportunitate și a 

documentației de atribuire pentru vânzarea prin licitație publică a unui teren din proprietatea 

privată a orașului, înscris în CF nr. 63651. 

Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1- aviz favorabil, comisia 2 –aviz favorabil, comisia  3-aviz 

favorabil 

Președinte de ședință: Cine este pentru? 

Vot în unanimitate. 

 

24. Proiect privind însusirea raportului de evaluare, aprobarea studiului de oportunitate și a 

documentației de atribuire pentru vânzarea prin licitație publică a unui teren din proprietatea 

privată a orașului, înscris în CF nr. 63546. 

Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1- aviz favorabil, comisia 2 –aviz favorabil, comisia  3-aviz 

favorabil 

Președinte de ședință: Cine este pentru? 

Vot în unanimitate. 

 

25. Proiect privind vânzarea unor terenuri concesionate în favoarea proprietarilor construcțiilor 

edificate – Rezmiveș Marius-Andrei. 

Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1- aviz favorabil, comisia 2 –aviz favorabil, comisia  3-aviz 

favorabil 

Președinte de ședință: Cine este pentru? 

Vot în unanimitate 

 

26. Proiect privind vânzarea unor terenuri concesionate în favoarea proprietarilor construcțiilor 

edificate – Pop Maria Ioana. 

Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1- aviz favorabil, comisia 2 –aviz favorabil, comisia  3-aviz 

favorabil 

Președinte de ședință: Cine este pentru? 

Vot în unanimitate 

 

27. Proiect privind vânzarea unor terenuri concesionate în favoarea proprietarilor construcțiilor 

edificate – Madaras Livia. 

Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1- aviz favorabil, comisia 2 –aviz favorabil, comisia  3-aviz 

favorabil 
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Președinte de ședință: Cine este pentru? 

Vot în unanimitate 

 

28. Proiect cu privire la aprobarea efectuării demersurilor necesare în vederea dezlipirii, în 2 loturi, a 

unui teren, proprietate privată a Orașului Tăuții-Măgherăuș. 

Primar: Dacă îmi permiteți, aici este vorba despre terenul care se află în limita de proprietate cu parcul de 

relaxare Hoșteze. Așa cum știți, o parcelă este supusă unui proiect, și anume construirea Centrului 

Multifuncțional, la care urmează să fie semnat contractul de finanțare și construirea acestui centru de care 

avem nevoie și lângă, am depus un proiect spre finanțare prin Compania Națională de Investiții în vederea 

realizării unui bazin de înot, motiv pentru care trebuie să stabilim exact suprafața de teren de care este nevoie 

pentru construirea acestuia și pentru a fi trimis mai departe spre CNI. Consider că este un proiect necesar 

pentru Tăuții-Măgherăuș, să avem un bazin de înot  la care să aibă acces toată lumea și să putem crea condiții 

pentru a beneficia de astfel de servicii. Vedeți că, pe  zi ce trece este mai puțin loc unde putem să ne ducem să 

ne relaxăm, să facem mișcare și consider că un bazin de înot la nivelul orașului Tăuții-Măgherăuș este o 

investiție benefică și utilă. Vă mulțumesc! 

 

Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1- aviz favorabil, comisia 2 –aviz favorabil, comisia  3-aviz 

favorabil 

Președinte de ședință: Cine este pentru? 

Vot în unanimitate 

 

29. Proiect cu privire la aprobarea restituirii către concesionari a sumelor încasate în contul 

concesiunii, de la data adjudecării la licitație publică a terenurilor aferente contractelor, la cererea 

concesionarilor. 

Primar: Dacă îmi permiteți, foarte multe contracte de concesiune au fost încheiate la nivelul orașului Tăuții-

Măgherăuș pe situl arheologic care se află în localitatea Bușag, lucru care le-a adus concesionarilor un 

deserviciu în sensul că realizarea construcțiilor și obligațiile pe care și le-au asumat au fost aproape imposibile 

pentru că acest sit este considerat un patrimoniu național și atunci, oameni care au achitat valoare concesiunii, 

prin HCL să le restituim, măcar, această sumă pe care au achitat-o, pentru că taxele și impozitele nu mai pot fi 

restituite, iar prin CL vom acorda celor care solicită, sumele care au fost achitate către bugetul CL. 

Mulțumesc! 

 

Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1- aviz favorabil, comisia 2 –aviz favorabil, comisia  3-aviz 

favorabil 

Președinte de ședință: Cine este pentru? 

Vot în unanimitate 

 

Președintele de ședință prezintă diversele. 

Președinte de ședință: Cererea 9367 din 24.07.2024... Subsemnații Pop Maria-Daciana, Codreanu Aurel-Ilie, 

Codreanu Reghina și Slavic Francisc ne roagă să aprobăm atribuirea în concesiune a terenului situat între 

limitele lor de proprietate și parcul Hoșteze pentru folosință proprie.  

Primar: Este vorba, dacă îmi permiteți...unde noi am construit drumul, între drum și proprietățile cetățenilor 

există o bucată de teren care se află în prelungirea proprietăților, iar cei de acolo doresc să le concesioneze, să 

le întrețină deoarece se află în imediata apropiere a proprietății. În funcție de ce veți decide dvs., vom demara 

procedurile legale care se impun. 

Secretar General: Încă o mențiune aș vrea să fac, dacă îmi permiteți, ei au cerut concesionarea, însă aceasta 

presupune construcție, iar dacă veți aproba această cerere, o veți aproba în sensul vânzării și nu concesionării. 

Președinte de ședință: Supunem la vot. Cine este pentru? 
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Votat în unanimitate. 

Președinte de ședință: Să le transmiteți solicitanților că suntem de acord cu vânzarea. 

 

Președinte de ședință: Următoarea cerere, a dl. Lăpușan cu nr. 11667 din 18.09.2024, prin care solicită terenul 

aflat în continuarea proprietății. Avem un raport de specialitate. 

Primar: Este vorba despre domnul Lăpușan care solicită terenul din prelungirea proprietății pe care o deține în 

localitatea Băița vis-a-vis de Cantonul Silvic din partea de sus. El îl folosește, îl întreține de ani de zile și 

atunci a făcut o solicitare în acest sens. Nu împiedică nici PUG-ul, nici fondul forestier acordarea acestui teren 

către persoana solicitantă. 

Secretat General: Tot așa, cu formalitățile... 

Primar: Cu formalitățile legale. 

Președinte de ședință: Să ceară concesionare sau...? 

Primar: Acolo nu se poate. 

Secretar General: Tot vânzare o să fie. 

Președinte de ședință: Supunem la vot vânzarea atunci. Cine este pentru? 

Votat în unanimitate. 

 

Președinte de ședință: Cererea dlui. Tămaș Florin-Petre, cu nr. 844 din 01.07.2024 prin care solicită un 

schimb de teren aferent stăzii 62. 

Secretar General: El are o suprafață de teren care propriu-zis este drumul, pe care o să ni-l dea nouă și noi, 

aici unde dânsul are proprietate o fâșie mică. 

Președinte de ședință: Supunem la vot. Cine este pentru? 

Votat în unanimitate. 

 

Președinte de ședință: Cererea dnei. Paizoș Ioana Anamaria cu nr. 12794 din 10.10.2024, prin care solicită 

terenul aflat în continuarea proprietății. Avem raport de specialitate prin care nu există impedimente. 

Supunem la vot.Cine este pentru? 

Votat în unanimitate. 

 

Președinte de ședință: Cererea nr. 11437 din 12.09.2024, prin care dnul. Crișan Alexandru-Răzvan, domiciliat 

în Băița dorește concesionarea terenului de sub bloc, în satul Băița str. 84. 

Primar: Dacă îmi permiteți, în ședința anterioară am aprobat deja demersurile pentru dezlipirile terenurilor de 

zona blocurilor din Băița. După ce vor ieși toate schițele topografice, vom aproba demersurile în vederea 

concesionării terenului. 

Președinte de ședință: Atunci îi putem spune că se lucrează la aceasta. 

 

Președinte de ședință: Cererea 11793 din 20.09.2024...”Subsemnatul Ulici Ioan, în numele Consiliului 

Parohial și al Parohiei Ortodoxe Bușag, vă rog să binevoiți a da în administrare și folosință Parohiei Bușag, 

cimitirul și capela mortuară din localitatea Bușag”. 

Primar: Dacă îmi permiteți, așa cum ați văzut și azi, am întreprins demersurile pentru întăbularea capelelor și 

cimitirelor de pe raza orașului Tăuții-Măgherăuș. La Bușag, demersurile au început în urmă cu câteva luni și 

s-au finalizat și cultul majoritar solicită să le dăm în administrare, așa cum este și normal, tot ce înseamnă 

parte de capelă și cimitir. Este o procedură legală care trebuie să se întâmple cu privire la aceste obiective. O 

să o acordăm așa cum am spus, cu toate prevederile legale în acest sens, adică, cultul majoritar îl deține în 

administrare, dar orice cult de pe raza orașului Tăuții-Măgherăuș care dorește să utilizeze capela sau cimitirul 

să aibă acces neîngrădit la acestea. Se va face un contract de dare în administrare care va prevedea toate aceste 

clauze, adică nu putem să oprim pe nimeni să le utilizeze. 

Consilier Popp Viorel: O mențiune legată de aceste contracte de dare în administrare. Ar trebui să fie precizat 

acolo și obligativitatea întreținerii acelor spații, pentru că noi le dăm în administrare, ei le folosesc, probabil și 

încasează bani pentru locurile de veci și pentru alte chestiuni, iar pe urmă vin la tine și solicită curățenie, 

solicită tot felul de acțiuni. 

Primar: O să menționăm. 

Președinte de ședință: Cine este pentru? 

Votat în unanimitate. 
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Președinte de ședință: Cererea nr. 11950 din 24.09.2024, a dlui. Babiciu Vasile Daniel, domiciliat în Bozânta 

Mare, ne roagă să îi acordăm bursă de performanță pentru fiica lui. 

Primar: Este vorba despre acele ajutoare și sprijin pe care noi îl acordăm sportivilor de pe raza orașului 

Tăuții-Măgherăuș. Pentru ședința următoare vom aproba, așa cum am aprobat și celorlalți sportivi, o sumă 

pentru a veni în sprijinul lor. Ne bucurăm că tinerii de pe raza orașului Tăuții-Măgherăuș practică sport și duc 

cu mândrie mai departe și numele orașului Tăuții-Măgherăuș. 

Președinte de ședință: Suma am stabilit-o? 

Primar: 5000 de lei cum acordăm la toată lumea, nu facem discriminare. 

Președinte de ședință: Cine este pentru sprijinul de 5000 de lei? 

Votat în unanimitate. 

 

Președinte de ședință: Cererea 11990 din 25.09.2024...”în calitate de reprezentant al Academiei Csepreghi, 

am plăcerea de a vă transmite propunerea noastră de colaborare cu Primăria Tăuții-Măgherăuș. Considerăm că 

o astfel de colaborare ar putea aduce beneficii semnificative, ar putea contribui la dezvoltarea unor inițiative 

educaționale și culturale valoroase. 

Primar: Așa cum ați văzut în cadrul ședințelor pe comisii, solicită încheierea unui protocol de colaborare 

pentru a face selecție la nivelul orașului Tăuții-Măgherăuș în rândul tinerilor care și-ar dori să practice 

handbal. Acum noi am văzut aici că presupune un protocol cu anumite sume de bani care, în acest moment, 

fiind final de an, fiind final de exercițiu bugetar, 100.000 aproximativ suma pe care o solicită, este un pic 

mare, dar dacă dvs. o să fiți de acord, vă fac o propunere, să fim de acord cu încheierea acestui parteneriat, dar 

în cursul anului viitor, să se depună acel proiect conform Legii 350, privind finanțarea acestor activități 

cultural-sportive și educaționale. Dvs. sunteți cei care veți decide despre ce discuție poate fi vorba. 

Consilier Popp Viorel: Această asociație este cu capital privat sau aparține de federație sau...? 

Primar: Este privat. 

Consilier Popp Viorel: Asta înseamnă că desfășoară o activitate comercială, respectiv încasează niște sume de 

bani de la copii noștri, pe care îi vom înscrie acolo. Noi nu ar trebui să ne angajăm în sume, să le plătim 

salarii, așa cum era prevăzut acolo, și alte cheltuieli pe care ei le au – mingi și toate acestea. Ar trebui să le 

punem la dispoziție bazele sportive pe care le avem. 

Primar: Asta o să și propunem. 

Președinte de ședință: Atunci să votăm, ca începând cu anul viitor noi putem să le asigurăm bazele sportive. 

Primar: Bazele sportive le putem pune la dispoziție de pe acuma, să vină să facă selecție în cadrul Liceului 

Tehnologic, să vadă despre ce e vorba. Poate sunt doritori, poate nu o să fie doritori. Trebuie să vedem și 

despre ce este vorba mai departe cu privire la baza de selecție care v-a fi la nivelul orașului Tăuții-Măgherăuș. 

Președinte de ședință: Deci putem vota pentru o colaborare cu această Academie de handbal, care nu la plata 

salariilor, doar să le punem la dispoziție baza. Cine este pentru? Cu amendamentele aduse de dl. consilier 

Popp. 

 

Președinte de ședință: Și avem un deviz... 

Secretar General: Cererea este de la ședința de data trecută. 

Primar: Este vorba despre Biserica din deal, unde a fost o cerere și am cerut să depună un deviz de lucrări, iar 

dumnealor ni l-au pus la dispoziție, acum dvs. veți hotărâ dacă îi ajutăm și în ce formă și cât. 

Președinte de ședință: Pe comisii ați văzut sumele. 

Consilier Rakoczi Anton: Da, am văzut sumele...eu aș propune 100.000. Totuși, nu e o sumă mare, să îi 

ajutăm. 

Consilier Lauran Marin: Tot așa, la începutul anului se poate face, că nu e mult până atunci, sau e chiar 

urgent? 

Primar: Domnule consilier, lucrările la ei acolo se află într-un stadiu avansat și au intrat într-o situație care 

trebuie să hotărâm dacă îi ajutăm sau nu pentru că este o biserică, care se află pe raza orașului Tăuții-

Măgherăuș. 

Consilier Popp Viorel: Ce valoare are devizul? 

Primar: Devizul e de aprox. 250.000. Nu o să le putem da toată suma. 

Consilier Popp Viorel: Care este valoare materialului și care este valoarea manoperei în deviz? 

Primar: În devizul pe care ei ni l-au dat, au discutat mai mult de manoperă, pentru că partea de materiale și le-

au achiziționat anterior din fondurile pe care le-au avut dumnealor și atunci aici la partea de manoperă s-au 
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împotmolit, dar partea de materiale și tot ce presupune acest aspect și le-au cumpărat din donații și din sumele 

pe care au reușit să și le adune ei. 

Președinte de ședință: Avem propunerea dlui. Rakoczi , să le acordăm 100.000. Mai sunt și alte propuneri? 

Supunem la vot să le acordăm un sprijin de 100.000 de lei. Cine este pentru? 

Votat în unanimitate. 

  

Dl. primar ține un discurs prin care îi mulțumește dlui. viceprimar și consilierilor locali pentru colaborarea 

din mandatul care urmează să expire și își ia rămas bun de la cei care nu vor face parte din componența 

noului consiliu local. 

 

Președintele declară ședința închisă.  
 

 

Preşedinte de şedinţă,                                                         Secretar general, 

Pop Călin-Dumitru        Bîndilă Călin-Ioan 

 

 

 

 

Întocmit, 

Mogia Patrick 


